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"Zvijezde granda" i bend
 "Balkan ekspres" nosioci 
 su programa proslave 
 Nove godine na Trgu krajine, odnosno 
 na platou ispred Banskog dvora, gdje 
 Ä‡e nastupati banjaluÄ•ki bendovi. Savjet
 za kulturu SkupÅ¡tine grada Banjaluka 
 usvojio je prijedlog Banskog dvora, koji
 je organizator doÄ•eka, da u programu
 proslave Nove godine uÄ•estvuju 
 Slavica Ä†ukteraÅ¡, Tanja SaviÄ‡ i 
 Darko FilipoviÄ‡, Jelena TomaÅ¡eviÄ‡ i banjaluÄ•ki bend "Balkan ekspres".

Dragoslav TopiÄ‡, Ä•lan Savjeta za kulturu SkupÅ¡tine grada Banjaluka, rekao je banjaluÄ•kim medijima da je za ovu
manifestaciju direktor KC Banski dvor, Milorad PetriÄ‡, od grada traÅ¾io 100 hiljada maraka. Koliko Ä‡e mu biti
odobreno, joÅ¡ se ne zna.
 
 Dok su proÅ¡le godine graÄ‘ani Prijedora, Prnjavora, Zvornika i drugih gradova u Republici Srpskoj u novogodiÅ¡njoj
noÄ‡i uÅ¾ivali uz muziÄ•ka imena kao Å¡to su "Riblja Ä•orba", "Negativ", "Neverne bebe", Knez, BanjoluÄ•ani su u
2009. godinu uÅ¡li sa "lokalnim zabavljaÄ•ima".
 
 O programu pod sloganom "Banja Luko, od zlata jabuko", koji je imao kulminaciju u ponoÄ‡, kada se zaplesao valcer,
negativno su se izjasnili svi kulturni i javni radnici, kao i mediji, piÅ¡e "Glas Srpske".
 
 MuziÄ•ar Miroslav Janjanin, koji je uspjeÅ¡no organizovao brojne kulturne manifestacije, smatra da je novogodiÅ¡nji
program koji Banski dvor nudi veÄ‡ godinama loÅ¡.
 
 "Kad neko dobije monopol na organizaciju neÄ•ega, on se ponaÅ¡a kao apsolutista i ne sluÅ¡a nikoga i puca kredite
dok ih ne ispuca. Vjerujem da Ä‡e Milorad PetriÄ‡ ispucati te kredite", rekao je Miroslav Janjanin i dodao da se uvijek
znalo da za doÄ•ek MeÄ‘unarodne nove godine sviraju zabavni, rokenrol bendovi i da organizacija proslave Nove
godine u reÅ¾iji Banskog dvora Å¡teti imidÅ¾u grada.
 
 "Vjerovatno PetriÄ‡ ima neÅ¡to protiv grada Banje Luke i imidÅ¾a koji stvara gradonaÄ•elnik Dragoljub DavidoviÄ‡.
GradonaÄ•elnik hoÄ‡e od Banje Luke da napravi evropski grad, a PetriÄ‡ se svim silama trudi da uniÅ¡ti taj imidÅ¾. Iz
kog razloga, ne znam", zakljuÄ•io je Janjanin.
 
 Glumac i jedan od osnivaÄ•a Gradskog pozoriÅ¡ta "Jazavac" iz Banje Luke Dejan ZoriÄ‡ istiÄ•e da nema opravdanja
za loÅ¡ program koji se nudi BanjaluÄ•anima za doÄ•ek Nove godine.
 
 "Grad Banjaluka je dovoljno veliki da bi za svaku proslavu Nove Godine na Trgu Krajine trebao da dovede jednu veliku
muziÄ•ku zvijezdu. Sve Å¡to je do sada Banski dvor organizovao za proslavu Nove godine bilo je loÅ¡e. ZaÅ¡to baÅ¡
direktor Banskog dvora organizuje doÄ•ek na otvorenom pitanje je za posebnu analizu", kaÅ¾e ZoriÄ‡.
 
 Izvor vijesti: BLLIVE

http://blusrcu.ba/index.php?page=news&op=readNews&id=369&title=Do%26%23269%3Bek--Nove-Godine-uz-Zvijezde-Granda

Page 1/1

MemHT Portal

http://www.memht.com

